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ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

  

Organ Kommunala Handikapprådet 

Sammanträdesdatum 2018-03-01 

Datum då anslaget sätts upp  

Datum då anslaget tas ned  

  

Förvaringsplats för protokollet  

  

  

Underskrift Anneli Karlsson 

  
 

Plats och tid Stadshuset, Skive, Ö:a Esplananden 5, 671 81 Arvika, kl. 13.30–15.30 

  

Beslutande ledamöter Lena Kandergård (S) 

Kristina Bengtsson Nilsson (M), ersättare 

Bertil Nilsson (HSO) 

Curt Edenholm (HSO) 

Seija Söderberg (HSO), ersättare 

Åke Ericson (--), ersättare 

 

  

Övriga närvarande Eva Nilsson, verksamhetschef Vård och omsorg, § 2 

Anneli Karlsson, sekreterare 

  

Justerare Bertil Nilsson 

Justeringens plats och tid Kommunledningsstabens kansli den 22 mars 2018 

Paragrafer 1 - 6 

  

  

Sekreterare Anneli Karlsson 

  

  

Ordförande Lena Kandergård 

  

  

Justerare Bertil Nilsson 
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Khr § 1 Dnr KS 2018/240-100 

Föregående protokoll 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet beslutar att föregående mötesprotokoll från den 

14 december 2017 läggs med godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Föregående protokoll från den 14 december 2017 gås igenom. 

Beslutsunderlag 

Kommunala handikapprådets protokoll den 14 december 2017 
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Khr § 2  

Arbetet med sjuktalen inom Vård och omsorg 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Verksamhetschef inom Vård och omsorg Eva Nilsson informerar om hur de 

arbetar med att sänka sjukskrivningstalet inom Vård och omsorg. 

Här är några exempel:  

 

Man har utökat nattbemanning på Gunnebo, Vågen och Västängsgården, 

inrättat servicetjänster på Solgården och Vågen Bottenplan och inrättat 

administrativt stöd till cheferna.  

 

Inom hemvården har man utökat den administrativa tiden på morgon med 15 

minuter eftersom morgonpersonalen kände sig stressade med att hinna med 

att uppdatera sig om vad som hänt och stämma av med kollegorna, få 

ordning på nycklar med mera. Det har inrättats en larmgrupp inom tätorten 

och planerarrollen har renodlats. Grundbemanningen inom hemvården har 

ökats och det har införts överlappningstid mellan kväll och natt inom 

hemvården. 

 

Arvika kommun gör en satsning på en arbetsmiljöutbildning för alla chefer 

och skyddsombud och inom vård och omsorg har det startats reflekterande 

kollegiala samtalsgrupper. Chefer gör hälsoanalyser regelbundet med 

företagshälsovården Avonova och det har införts trepartssamtal vid upprepad 

korttidsfrånvaro. 
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Khr § 3  

Återkoppling på frågor från tidigare möten 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Frågan om huruvida Arvika kommun ska bjuda in tandläkaren Göran 

Friman till en föreläsning om somatiska sjukdomar och tandhälsa, och 

samtidigt bjuda in intresseorganisationer tas upp igen. 

 

Lena Kandergård svarar att frågan har diskuterats och tagits upp med 

verksamhetschef Eva Nilsson. Det är en bra idé och de ska återkomma med 

hur de kan göra med detta. 
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Khr § 4  

Handikapporganisationerna har ordet 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Bertil Nilsson informerar om att han sitter med i projekteringsgruppen för 

Ritz, som representant för tillgänglighetsfrågor. 

 

Bertil Nilsson utses till handikapprådets kontaktperson vid förfrågningar om 

deltagande i undersökningar, vid utprovningar eller i referensgrupper. 

 

Handikapprådet har synpunkter på att farthindret vid rondellen på 

Järnvägsgatan är väldigt högt och det är en vass kant på sidan. Inte bra för 

bilar med små hjul, eller personer med rullatorer, rullstol eller barnvagnar 

samt att i korsningen mot ANC finns ett stort hål på höger sida av vägen. 

 

Palladium är inte handikappanpassad och det är svårt att komma in både på 

biografen och restaurangen. Det är en privat fastighetsägare men det är 

kommunen som gett bygglov.  Vad kan man göra åt detta? 

 

Galleri 39 har en entré som är för smal för permobiler. 
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Khr § 5  

Information från kommunstyrelsen 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Kommundirektörens månadsrapport för januari delades ut: 

  

Efter årets första månad prognostiseras ett resultat i linje med budget. Även 

bolagens resultat ligger i linje med budget. 

  

Den nya lagen gällande samverkan vid utskrivning från sluten hälso- och 

sjukvård trädde i kraft vid årsskiftet. I Värmland togs beslutet att den gällde 

från 8 januari. Första veckorna har varit röriga för både kommunen och 

landstinget. Brukare skrivs snabbt ut från sjukhuset och det är flera 

överbeläggningar på AKKVA. 

  

Arvika Bibliotek lanserade filmtjänsten Cineasterna som ger möjlighet att 

låna/se film genom streaming. 

  

Projektet ”Valet är ditt” startade och pågår fram till valet. Målsättningen är 

att höja utlandsföddas valdeltagande och projektet drivs av Arvika Bibliotek. 

  

Heltidsprojektet 100 % Arvika drog officiellt igång. Projektet utgår från en 

central överenskommelse mellan SKL och Kommunal. 

  

Kommunens digitala anslagstavla på webbplatsen ersatte den fysiska 

anslagstavlan för kungörelser. 

  

Elens dag genomfördes av ATAB den 23 januari. 

  

Den 28 januari var det startdatum för flera informationsträffar om 

källsortering i miljöhus som genomfördes i samverkan mellan ATAB och 

AFAB. 

  

Ungdomsrådet startade officiellt sin verksamhet. 

  

Den tillfälliga förskolan som placerats vid Rosendal beräknas stå färdig vid 

månadsskiftet feb/mars. 
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Khr § 6  

Övriga frågor 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Vård och omsorg ska utreda hur man ska utveckla sociala mötesplatser i 

Arvika. Handikapprådet vill ha en representant med i gruppen. De ska utse 

sin representant vid nästa möte och rapporterar detta till Eva Nilsson. 

  

Curt Edenholm frågar om det finns en halv miljon kronor att använda för 

tillgänglighetsanpassningar? Lena Kandergård återkommer med ett svar. 

 
 

 


